

May 28, 2009

Le 28 mai 2009

Coram: McLachlin C.J. and Abella and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Toronto Star Newspapers Ltd., Canadian Broadcasting Corporation, Associated Press and CTV Television Inc.

Toronto Star Newspapers Ltd., Société Radio-Canada, Associated Press et CTV Television Inc.

Applicants

Demandereses

- and -

- et -

Her Majesty the Queen in Right of Canada, Fahim Ahmad, Zakaria Amara, Asad Ansari, Shareef Abdelhaleen, Qayyum Abdul Jamal, Mohammed Dirie, Yasin Abdi Mohamed, Jahmaal James, Amin Mohamed Durrani, Steven Vikash Chand, Ahmad Mustafa Ghany and Saad Khalid

Sa Majesté la Reine du chef du Canada, Fahim Ahmad, Zakaria Amara, Asad Ansari, Shareef Abdelhaleen, Qayyum Abdul Jamal, Mohammed Dirie, Yasin Abdi Mohamed, Jahmaal James, Amin Mohamed Durrani, Steven Vikash Chand, Ahmad Mustafa Ghany et Saad Khalid

Respondents

Intimés

S.G. (being a Young Person within the meaning of the Youth Criminal Justice Act), N.S. (being a Young Person within the meaning of the Youth Criminal Justice Act), S.M. (being a Young Person within the meaning of the Youth Criminal Justice Act), Z.M. (being a Young Person within the meaning of the Youth Criminal Justice Act) and N.Y. (being a Young Person within the

S.G. (un adolescent au sens de la Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents), N.S. (un adolescent au sens de la Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents), S.M. (un adolescent au sens de la Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents), Z.M. (un adolescent au sens de la Loi sur le système de justice pénale pour les adolescents) et N.Y. (un

meaning of the Youth Criminal Justice Act)

adolescent au sens de la Loi sur le système
de justice pénale pour les adolescents)

Intervenens

Intervenants

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion to expedite the leave application is dismissed. The application for leave to appeal and the application for leave to cross-appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C46864 and C45923, 2009 ONCA 59, dated January 26, 2009, are granted. The appeal is to be heard with *Canadian Broadcasting Corporation, et al. v. Her Majesty the Queen, et al.* (32865) on November 16, 2009.

La requête visant à accélérer la procédure de demande d'autorisation d'appel est rejetée. La demande d'autorisation d'appel et la demande d'appel incident de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéros C46864 et C45923, 2009 ONCA 59, daté du 26 janvier 2009, sont accordées. Cet appel sera entendu avec *Société Radio-Canada, et al. c. Sa Majesté la Reine, et al.* (32865) le 16 novembre 2009.

C.J.C.
J.C.C.